

Public education
Discover a world of opportunities

စာဖတ်ခြင်း
အိမ်တွင် လေ့လာသင်ယူခြင်း

သင့်ကလေးနှင့်အတူ စာဖတ်ခြင်းသည် အရေးကြီးပါသည်။

သင့်ကလေးသည် အရေးကြီးသည့် စောစောပိုင်း စာအဖတ် ကျွမ်းကျင်မှုများကို ကစားရင်းနှင့် များပြားသော ဆက်သွယ်မှုတို့မှ တစ်ဆင့် ဖွံ့ဖြိုးလာပါသည်။ သင့်ကလေးအား စာအုပ် အမျိုးမျိုးနှင့် ကလေးငယ်သံစုံ တေးများကို စုစမ်းရန် အားပေးတိုက်တွန်းပါ။ မိသားစုနှင့် မိတ်ဆွေများအား သင့်ကလေးနှင့်အတူ စာဖတ်ရန် အားပေးတိုက်တွန်းပါ။

သင့်ကလေးများသည် ပုံဖော်လမ်းများ၌ အစ၊ အလယ်နှင့်အဆုံး ရှိကြောင်းနှင့် စာဖတ်ခြင်းသည် သူတို့အား အသံများ၊ စကားလုံးများနှင့် အဆင်အယဉ်များအကြောင်းကို နားထောင်ရန်နှင့်ပြောဆိုရန်အတွက် သူတို့အား အခွင့်အလမ်းပေးကြောင်း ဆက်လက်၍လေ့လာသည်။ စာဖတ်ခြင်းသည် သင့်ကလေးများအား အကြံဉာဏ်အသစ်များ၊ စကားလုံးများနှင့်အချက်အလက်တို့ကို စုစမ်းရန်ကိုလည်း အထောက်အကူပြုသည်။

စာဖတ်သူတစ်ဦး ဖြစ်လာရေးသည် အချိန်ယူပါသည်။ သင့်ကလေးနှင့်အတူ နေ့စဉ် အတူတကွ ပြောဆိုခြင်းနှင့် စာအုပ်များကို ရှာဖွေဖတ်ရှုခြင်းသည် စာဖတ်ခြင်းကို ခင်တွယ်မှုကို ဖွံ့ဖြိုးစေရန် သူတို့အား အထောက်အကူပေးသည်။

ကျွန်ုပ် ဘာလုပ်နိုင်သနည်း။

သင့်ကလေးသည် သူတို့အနေဖြင့် ပင်ကိုယ်အားကိုးစိတ်ရှိသော စာဖတ်သူ တစ်ဦး ဖြစ်လာမီ ဖွံ့ဖြိုးရန်လိုအပ်သည့် အများအပြားသော စောစောပိုင်း စာဖတ်ကျွမ်းကျင်မှုများ ရှိပါသည်။ ၎င်းတို့တွင် စကားပြောမှုနှင့် နားထောင်မှုတွင် ကျွမ်းကျင်မှုများ၊ အသံနှင့်စကားလုံးများအကြောင်းလေ့လာရေး၌ ကျွမ်းကျင်မှုများနှင့် စာအုပ်များကို အတူတကွ ဝေမျှဖလှယ်ရာ၌ ကျွမ်းကျင်မှုများ တို့ပါဝင်ပါသည်။

သင့်ကလေးများ စာဖတ်ရန် ဆက်လက်၍လေ့လာနေစဉ် အိမ်၌ကစားရာမှတစ်ဆင့် ဤကျွမ်းကျင်မှုများကို သူတို့အနေဖြင့် သူတို့ ဖွံ့ဖြိုးလာရန် သင် အထောက်အကူပေးရမည်ဖြစ်ကြောင်း အရေးကြီးပါသည်။ စကားပြောခြင်းနှင့် နားထောင်ခြင်း ကျွမ်းကျင်မှုများကို အာရုံစိုက်ထားသော ကစားနည်းများကို ရွေးပါ။ ၎င်းကဲ့သို့ Simon Says, watch and explore the world around you, နှင့် ဟုတ်ပါသည်အမြောက်အမြား ဖတ်ရှုပါ။

စာအုပ်များကို ဖတ်ရခြင်း
Owl babies စာအုပ် စာရေးသူ Martin Waddell
Koala Lou စာအုပ် Mem Fox ရေးသည်
Meerkat mail စာအုပ် စာရေးသူ Emily Gravett
Annie ၏ ကုလားထိုင် Deborah Niland ရေးသည်
Diary of a wombat စာအုပ် စာရေးသူ Jackie French

သင့် ဒေသ စာကြည့်တိုက်ကို သုံးပါ

စာကြည့်တိုက်များသည် ငယ်ရွယ်သော စာဖတ်သူများအတွက် CDs, DVDs, မဂ္ဂဇင်းများနှင့် ကာတွန်းစာအုပ်များ မျိုးစုံဖြင့် စုစည်းထားသည့် ရတနာအိုး တစ်ခုဖြစ်ပါသည်။ သင့် ဒေသ စာကြည့်တိုက်သို့ သွားရောက်ခြင်းသည် အောက်ပါတို့လုပ်ရန် ကြီးမားသော နည်းလမ်းတစ်ခု ဖြစ်သည်-

- စာအုပ်များနှင့်စာဖတ်ခြင်း တန်ဖိုးကို သင့်ကလေးနှင့် ဝေမျှဖလှယ်ပါ
- ပုံမှန်စာဖတ်သည့် လုပ်ရပ်များတွင် မိသားစု တစ်ခုလုံးကို ပါဝင်လုပ်စေသည်
- သင့်ကလေး အကြိုက်နှစ်သက်ဆုံး စာရေးဆရာများနှင့် ပုံဆွဲသရုပ်ပြဆရာများကို ရှာကြည့်ပါ
- အိမ်တွင် မရရှိနိုင်ကောင်းသော အထောက်အကူပြုပစ္စည်းများကို သုံးပါ။ ကွန်ပျူတာ ကဲ့သို့ဖြစ်သည်
- ပိတ်ရက် လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများတွင် ပူပေါင်းပါဝင်ပါ။

ဖတ်စရာအရာများ အမြောက်အမြား ရှိပါသည်။ သံစုံတေးသီချင်းများ၊ ပုံပြောစာအုပ်များ၊ တကယ်အဖြစ်အပျက် စာအုပ်များ၊ ခိုင်နိမ္မာနှင့် အိမ်မွေးတိရစ္ဆာန်အကြောင်းစာအုပ်များ၊ သင်တို့အတူတူရေးသည့် စာအုပ်များ၊ ဖျော်စရာ ကောင်းသည့် ပုံပြင်များနှင့်ကဗျာများ၊ ရယ်စရာစာအုပ်များ၊ ဝက်ဘ်ဆိုက်နှင့်စီဒီထဲ ထည့်ထားသည့်စာအုပ်များ၊ ကာတွန်းစာအုပ်များ၊ သတင်းစာများ၊ ကက်သလောက်နှင့်မဂ္ဂဇင်းများ၊ ချက်နည်းပြတ်နည်းစာအုပ်များ၊ လမ်းပြမြေပုံ များနှင့် အဘိဓာန်များ တို့အပါအဝင်ဖြစ်ကြပါသည်။



Department of Education

သင် ပိုမို၍ တွေ့လိမ့်မည်
အိမ်တွင် လေ့လာသင်ယူရန် အချက်အလက်စာချုပ်လွှာ
education.wa.edu.au.